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Protokół NR 6/2023  

z  

obrad Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna  

dnia 17.11.2023  

  

17 listopada 2023 w sali 205 Urzędu Miejskiego w Cieszynie od godziny 15
50

 do 

godziny 19
00

 odbyły się obrady Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, w których wzięło 

udział 9 członków.  

    

Porządek posiedzenia:   

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawy mieszkańców. 

5. Zmiana protokołu z IV sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Ustanowienia regulaminu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

b) Ustalenia przedziału osób do których zaliczana jest młodzież. 

7. Omówienie przebiegu konkursu „Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna” 

8. Omówienie podjęcia działań w sprawie kontroli statutów cieszyńskich szkół pod 

kątem zgodności z prawem. 

9. Ustalenie pierwszych działań Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

10. Omówienie proponowanych działań do realizacji we współpracy z Radą Pożytku 

Publicznego Cieszyna. 

11. Oświadczenia i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji.  

  

Obecni:  

1. Cholewa Bartosz  

2. Greniuch Judyta  

3. Gronowska Klaudia  

4. Jagiełło Paulina  

5. Janik Norbert  

6. Krzyżowski Andreas  

7. Lipa Patryk  

8. Łagowski Jan  

9. Markiewicz Matylda  
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10. Skark Laura  

11. Spandel Wojciech  

12. Spyrka Jacek  

13. Targosz Kamil  

14. Troszok Natalia  

15. Wojtas Patryk  

  

Ilekroć w tym protokole jest mowa o Radzie należy przez to rozumieć Młodzieżową Radę 

Miejską Cieszyna. 

  

Ad 1.   

   

Zgodnie z zapisem § 25 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, przyjętego 

uchwałą nr XLIX/595/23 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2023 roku, posiedzenie  

Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna zwołał Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna.   

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna – Wojciech  

Spandel, przywitał wszystkich obecnych. Po sprawdzeniu kworum stwierdził, że obrady są 

prawomocne. Lista obecnych gości stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zwrócił uwagę na problem z obecnością części Radnych, gdyż niektórzy 

wielokrotnie nie pojawili się na zaplanowanej sesji. 

   

Ad 2.   

   

Wobec braku złożonych wniosków o zmianę w porządku obrad przewodniczący stwierdził, iż 

porządek obrad nie został zmieniony, a następnie odczytał porządek obrad. 

 

Ad 3.   

   

Przewodniczący stwierdził, iż nikt nie wniósł poprawek do protokołu z IV sesji Rady z 13 

października 2023, tym samym stwierdzając, że protokół został przyjęty. 

  

Ad 4. 

  

N. Troszok poruszyła temat przejścia przy skrzyżowaniu ulic Bielskiej i Cienciały w 

Cieszynie, które zostało przesunięte w inne miejsce, które potencjalnie może być bardziej 

niebezpieczne i zapytała, czy Rada mogłaby złożyć wniosek w tej sprawie do właściwego 

organu. W. Spandel zaproponował, aby posłać pismo z wnioskiem o dostęp do informacji 

publicznej z zapytaniem o przyczynę zmiany miejsca pasów. K. Targosz zasugerował, aby 

zamiast wniosku o dostęp do informacji publicznej wystosować pismo z prośbą o zmianę 

miejsca pasów. W. Spandel wyjaśnił, że przyczyną przemalowania mogą być wytyczne 

prawa, dlatego lepiej złożyć wniosek o dostęp do informacji publicznej, ponieważ zostanie 
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wytłumaczona przyczyna, a w przypadku braku przeszkód rada może złożyć wniosek o 

zmianę miejsca. K. Targosz zaproponował, że w przypadku, gdyby nie było możliwości 

zmiany miejsca można postawić znak „uwaga piesi”. 

 

Ad 5. 

 

K. Targosz wyjaśnił, że w jednej części protokołu została wpisana zła lista obecności. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Zmiany protokołu z IV sesji. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Wojciech Spandel, 

Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Patryk Wojtas 

 

 

Ad 6. a) 

 

Przewodniczący streścił najważniejsze kwestie zawarte w regulaminie oraz podkreślił, iż 

żałuje, że przy dyskutowaniu nad tak ważnym dokumentem jest tak mało osób. 

 

Głosowano w sprawie:  

Ustanowienia regulaminu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Wojciech Spandel, 

Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Patryk Wojtas 

 

Uchwała VI/13/2023 
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Ad. 6. b) 

 

K. Targosz i W. Spandel przypomnieli stanowisko Rady z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie:  

Ustalenia przedziału osób do których zaliczana jest młodzież. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Wojciech Spandel, 

Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Patryk Wojtas 

 

Uchwała VI/14/2023 

Ad 7. 

 

Przewodniczący Komisji Informacyjnej przedstawił raport tejże komisji, która była 

odpowiedzialna za przeprowadzenie konkursu. K. Targosz przedstawił odpowiedź Radcy 

prawnego na złożone zapytania. 

K. Targosz złożył wniosek formalny o przerwę w obradach. Przewodniczący przychylił się do 

wniosku. 

 

Przerwa w obradach 16
27

-17
00

 

 

W. Spandel złożył wniosek formalny na podstawie § 31 ust. 4 Statutu Rady o zmianę 

porządku obrad poprzez dodanie punktu: 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo 

Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Zmianę porządku obrad poprzez dodanie punktu: 8. Podjęcie uchwały w sprawie 

ustanowienia logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Wojciech Spandel, 

Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Patryk Wojtas 
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Porządek obrad został zmieniony 
 

Nowy porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawy mieszkańców. 

5. Zmiana protokołu z IV sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Ustanowienia regulaminu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

b) Ustalenia przedziału osób do których zaliczana jest młodzież. 

7. Omówienie przebiegu konkursu „Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

9. Omówienie podjęcia działań w sprawie kontroli statutów cieszyńskich szkół pod 

kątem zgodności z prawem. 

10. Ustalenie pierwszych działań Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

11. Omówienie proponowanych działań do realizacji we współpracy z Radą Pożytku 

Publicznego Cieszyna. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji.  
 

Protokolant złożył wniosek formalny o przerwę w obradach w celu przygotowania projektu 

uchwały. Przewodniczący przychylił się do wniosku. 
 

Przerwa w obradach 17
02

-17
06

 
 

Ad 8.   
 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie:  

Ustanowienia logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Wojciech Spandel, 

Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Patryk Wojtas 
 

Uchwała VI/15/2023 
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Ad 9. 

 

Przewodniczący Komisji Szkolnictwa przedstawił opinię komisji, której zdaniem warto w 

pierwszej kolejności zająć się statutami podstawówek, ponieważ często uczniowie, gdy 

zaczynają w środowisku, w którym ich prawa są łamane później w szkołach średnich nawet 

nie zwracają na to uwagi. Pierwszym proponowanym działaniem byłoby przeprowadzenie 

ankiety, zarówno w szkołach średnich jak i w podstawówka, na temat najczęściej łamanych 

praw, w celu poznania obszaru, w którym należy w szczególności ukierunkować działania 

zarówno zapobiegawcze jak i naprawcze. Zaproponował także, aby pierwszą szkołą była 

Szkoła Podstawowa nr 7, gdzie dyrektorem jest opiekun Rady. K. Targosz na poprzednim 

posiedzeniu zasugerował spotkanie lub konferencję dodatkowo zaproponował, aby 

przyznawać szkołą certyfikaty np. „Szkoła przyjazna uczniom”, który zostanie przyznany po 

kontroli statutu pod kątem zgodności z prawem. W. Spandel wyraził opinię, iż mogłoby to 

odnieść negatywny skutek, ponieważ dzieliłoby to szkoły na gorsze i lepsze. Co więcej 

podkreślił, iż w Cieszynie jest stosunkowo niewiele szkół co sprawia, że po niedługim czasie 

byłby brak możliwości przyznania komuś certyfikatu. Dodał również, iż po namyśle zmienił 

swoje stanowisko z poprzedniej sesji w sprawie sposobu interwencji w przypadku łamania 

prawa, aby to Rada rozmawiała z dyrektorami, a dopiero gdy takie rozmowy nie przyniosą 

skutku iść na dalszą ścieżkę działań. A. Krzyżowski wyraził wątpliwość odnoście do 

konferencji przez obawy, iż młodzież nie rozwiązywałaby problemów polubownie, co 

mogłoby skutkować negatywnym nastawieniem Dyrektorów. W. Spandel wyraził opinię, iż 

jego zdaniem takie spotkanie byłoby dobrym pomysłem, ale na kształt konferencji 

edukacyjnej na rzecz praw ucznia "SZKOLORZ NIE KAMYŃ, SWOJE PRAWA MO!”, 

gdzie było podkreślone, aby takie sprawy próbować przeprowadzać łagodnie. Zaproponował, 

aby taka konferencja odbyła się w kinie Piast. K. Targosz wyraził zdanie, iż konferencja 

mogłaby być lepsza po tym jak Rada nabędzie doświadczenie na jednym lub dwóch statutach. 

Złożył również zapytanie czy W. Spandel myślał o konferencji dla szkół średnich czy 

podstawowych lub obu. W. Spandel wyraził opinię, iż młodsi uczniowie w większości 

mogliby nie zrozumieć dokładnie o co chodzi z przepisami, natomiast uczniowie szkół 

średnich zrozumieliby i mogliby zgłaszać do Rady uchybienia w statutach, co ułatwiłoby jej 

pracę. 

Przewodniczący zaproponował, aby przenieść dyskusję do następnego punktu obrad. 

 

Ad 10. 

 

Radna Laura Skark dołączyła do sesji. 

W. Spandel zaproponował, aby konferencja odbyła się pod koniec lutego. Zaproponował, aby 

wydarzenie odbyło się w kinie, było podzielone na 3 panele: czym są ogólnie prawa ucznia, 

jak sprawdzić statut szkoły oraz panel ekspercki, każdy otrzymałby broszurkę o prawach 

ucznia, której przygotowaniem zajęłaby się Komisja Informacyjna i Komisja ds. Szkolnictwa. 

W trakcie wydarzenia byłaby przerwa kawowa. Uczniowie otrzymaliby zaświadczenia o 

udziale. K. Targosz złożył zapytanie czy Rada zamierza wysłać zaproszenia także do innych 

Rad. W. Spandel powiedział, iż jego zdaniem nie byłoby to dobrym rozwiązaniem, ponieważ 
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mogłoby to aż zanadto przypominać konferencję z Gliwic, poza tym jego zdaniem lepiej by 

było jako jedno z pierwszych działań, przeprowadzić ją bardziej lokalnie. J. Spyrka złożył 

zapytanie o czas trwania. W trakcie dyskusji ustalono, iż będzie to w trakcie lekcji, 

prawdopodobnie między 9:00 a 13:00. K. Targosz spytał o ilość ekspertów przewidzianych 

do zaproszenia. 

W. Spandel zaproponował, aby zaprosić 2 ekspertów. J. Greniuch wyraziła opinię, iż 

konferencja nie powinna być skierowana jedynie do samorządów szkół, a także do uczniów. 

Radna N. Troszok opuściła sesję. 

Rada powierzyła nadzór nad organizacją konferencji przewodniczącemu we współpracy z 

Komisją ds. Szkolnictwa. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Zaplanowania konferencji o prawach ucznia na koniec lutego. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Laura Skark, 

Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Troszok Natalia, Patryk Wojtas 

 

W. Spandel zaproponował, aby w grudniu zorganizować turniej e-sportowy, zasugerowany 

przez P. Lipę. Biblioteka Miejska wyraziła chęć współpracy, z wykorzystaniem centrum 

multimedialnego. Zaproponował, aby to nie była gra typu „strzelanka”. K. Targosz 

zasugerował, aby zajęła się tym Komisja ds. Kultury i Sportu. Wyszedł również z propozycją, 

aby ze względu na krótki czas do planowanego wydarzenia, regulamin został stworzony w 

ciągu 7 dni od sesji Rady. Zaproponował również, aby po stworzeniu regulaminu poddać go 

pod weryfikację radcy prawnego z urzędu. Przewodniczący zaproponował, wyznaczyć 

komisji następujące zadania: wybór gry, stworzenie regulaminu oraz wybór terminu. 

Zadeklarował również, iż skontaktuje się z biblioteką. Radni dyskutowali temat nagród. W. 

Spandel wniósł, aby zwrócić się do biblioteki o przyznanie nagród. L. Skark zaproponowała, 

że nagrodami mogłyby być vouchery do sklepów z elektroniką. K. Targosz zasugerował, aby 

poszukać sponsorów, którzy objęliby patronatem turniej. W. Spandel wyszedł z propozycją, 

aby zwrócić się do 3 lokalnych sklepów z prośbą o wsparcie. J. Łagowski złożył zapytanie 

kto powinien zająć się napisaniem pisma do przedsiębiorstw. K. Targosz przypuścił, iż 

powinna się tym zając Komisja ds. Kultury i Sportu, skoro jest odpowiedzialna za organizację 

turnieju lub Komisja ds. Współpracy. Przewodniczący wystąpił z wnioskiem, aby to on się 

tym zajął, ze względu, iż potencjalni fundatorzy przychylniej by spojrzeli na pismo z 

pieczęcią Rady. J. Łagowski zapytał, w jaki sposób Rada ma zamiar zachęcić firmy do 

wsparcia. W. Spandel domniemał, iż wystarczająco zachęcające by były reklamy na 

plakatach, wizytówki i ulotki firm oraz informacje na mediach Rady. J. Łagowski zapytał się 

w jaki sposób turniej wesprze bibliotekę. W. Spandel stwierdził, iż Radni zajmą się 
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organizacją, a więc nie będzie to nadto uciążliwe dla biblioteki, natomiast zyska ona 

wizerunek miejsca, w której dzieją się też wydarzenia młodzieżowe. K. Targosz wniósł, aby 

do niedzieli właściwa komisja przekazała jaką grę wybrała. N. Janik zwrócił uwagę, iż 

należałoby jeszcze dokładniej sprawdzić kondycję komputerów w bibliotece. W drodze 

dyskusji ustalono, iż z wyborem sponsorów Rada poczeka do stworzenia regulaminu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Zaplanowania turnieju e-sportowego. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Laura Skark, 

Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Troszok Natalia, Patryk Wojtas 

 

Przerwa w obradach 18
00

-18
09

 

 

K. Targosz złożył wniosek formalny na podstawie § 31 ust. 4 Statutu Rady o przeniesienie na 

następną sesję punktu: 11. Omówienie proponowanych działań do realizacji we współpracy z 

Radą Pożytku Publicznego Cieszyna ze względu na potrzebę przygotowania materiałów przez 

Radę. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Przeniesienie na następną sesję punktu: 11. Omówienie proponowanych działań do 

realizacji we współpracy z Radą Pożytku Publicznego Cieszyna. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Jan Łagowski, Wojciech Spandel, 

Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

NIEOBECNI (7)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Patryk Wojtas 

 

Porządek obrad został zmieniony 
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Nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawy mieszkańców. 

5. Zmiana protokołu z IV sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Ustanowienia regulaminu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

b) Ustalenia przedziału osób do których zaliczana jest młodzież. 

7. Omówienie przebiegu konkursu „Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

9. Omówienie podjęcia działań w sprawie kontroli statutów cieszyńskich szkół pod 

kątem zgodności z prawem. 

10. Ustalenie pierwszych działań Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

11. Oświadczenia i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad 11. 

 

J. Greniuch zwróciła uwagę na problemy w funkcjonowaniu Komisji ds. Współpracy, które 

zostały omówione na forum Rady. 

K. Targosz zwrócił się do przewodniczącego z prośbą o wyjaśnienie odpowiedzi I Zastępcy 

Burmistrza Krzysztofa Kasztury na uchwałę numer V/12/23 Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 13 października 2023 w sprawie zaopiniowania programu współpracy gminy 

Cieszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego. W szczególności wyraził wątpliwość, co do stwierdzenia, iż nie ma konieczności 

konsultowania prelekcji dla dzieci i młodzieży z Komisją ds. Szkolnictwa, tymczasem w 

statucie Rady jest zapis, iż Rada jest organem konsultacyjnym dla Miasta Cieszyna. Podobna 

sytuacja odnosi się do Komisji ds. Zdrowia Psychicznego. Przewodniczący oświadczył, iż 

Miasto ma obowiązek poddawać pod konsultacje z Radami jedynie projekty, o których ustawa 

stanowi, iż muszą zostać oddane pod takie konsultacje, natomiast mogą, nie mają obowiązku 

w przypadku, reszty projektów. Równocześnie miasto nie może zawrzeć w sowim programie 

w tym przypadku obowiązku konsultowania z Radą, natomiast Miasto wyraziło chęć 

współpracy z Radą. K. Targosz spytał, dlaczego wniosek o suplement został odrzucony, czy 

miasto pomimo braku obowiązku nie może takowego suplementu stworzyć. Przewodniczący 

wyjaśnił, iż jest to umotywowane równym dostępem do tego programu, aby nie powstała 

różnica pomiędzy osobami, które zapoznały się ze skróconą wersją a pełnym programem, po 

drugie nie da się stwierdzić co jest najważniejszą rzeczą w dokumencie i co powinno być 

zawarte w suplemencie. Ponadto, Rada w opinii stwierdziła, że dokument powinien być 

napisany językiem bardziej przystępnym dla mieszkańców, natomiast dokument nie jest 

kierowany do mieszkańców, a do organizacji, które w każdym momencie mogą zadzwonić do 
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Urzędu Miejskiego, a gdyby nawet mieszkaniec chciał się dowiedzieć, to także może 

zadzwonić. 

K. Targosz złożył zapytanie, czy byłaby możliwość, aby Miasto zwolniło dzieci i młodzież na 

okres wakacji z opłat za komunikację miejską, tym bardziej, że nieznaczna ilość osób z tych 

grup wiekowych korzysta w tym czasie z autobusów. 

W. Spandel zaproponował, aby przy basenie na okres wakacji zrobić przystanek czasowy, ze 

względu na dużą odległość do sąsiednich przystanków, co nie zachęca do korzystanie z 

cieszyńskiego basenu miejskiego. Przystanek w tamtym miejscu, zachęci mieszkańców z 

korzystania z basenu, co przyniesie korzyści dla miasta. 

W. Spandel, Ad Vocem do wypowiedzi K. Targosza, zasugerował, aby poważne zmiany w 

komunikacji miejskiej czasowo odłożyć, tym bardziej, iż do wakacji jeszcze trochę czasu 

zostało. K. Targosz wyjaśnił, iż nie chodziło o żądania takiej zmiany, a jedynie zapytanie, czy 

byłaby taka możliwość i jakie by to były koszty dla Miasta. Przewodniczący zasugerował, iż 

takie pismo można wystosować w styczniu. 

K. Targosz Ad Vocem do turnieju e-sportowego zwrócił prośbę, aby organizatorem była 

Komisja ds. Kultury i Sportu Rady, a nie Rada, ze względu na łatwiejszą możliwość zmian. 

W. Spandel zadał sprawozdanie z delegacji na konferencję w Sopocie. 

J. Greniuch przekazała informację, iż przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia Psychicznego 

nabyła kontakt z fundacją „Widzący więcej”. 

Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia Psychicznego i K. Targosz poinformowali, iż 

nawiązali kontakt z pracownicą Starostwa Powiatowego w Cieszynie, która wyraziła chęć 

współpracy z Radą w szczególności w pomocy przy organizacji konkursu „Zdrowie po 

cieszyńsku”. 

K. Targosz poruszył temat zaproponowanej już młodzieżowej nocy filmowej w kinie Piast. 

Zasugerował, aby odbyło się to w wakacje albo w maju lub czerwcu. W drodze dyskusji 

Radni ustalili, iż to wydarzenie powinno być darmowe. K. Targosz podkreślił, aby filmy były 

w miarę współczesne i interesujące dla młodzieży. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, że ważne jest, aby Radni spotkali się z dyrektorem teatru. 

N. Janik wniósł zapytanie o zmianę stałej godzinny sesji, motywując swój wniosek 

utrudnieniami powiązanymi z zajęciami szkolnymi. Wniosek poparł J. Łagowski. 

W. Spandel poprosił, aby godziny pozostały bez zmian, ponieważ już teraz musi czekać 

znaczny czas na sesję, ale jeśli wola większości radnych byłaby inna to dostosuje się do 

decyzji, jednakże chciałby, aby każdy się wypowiedział w tej kwestii, ponieważ może to 

rozwiązać problemy z frekwencją. 

Radni przedyskutowali termin następnej sesji z uwzględnieniem wręczenia nagród. 
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Ad 12. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad i niewnoszenia dalszych spraw przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Miejskiej – Wojciech Spandel zakończył posiedzenie. 

    

  

 

Protokołował  

  

…………………………………  

  

  

Przewodniczący  

  

…………………………………  


